



# 华南理工大学建筑设计研究院有限公司

## Internship Certificate

### 实习证明

This is to certify that in July 2021, Miss Wei, Miaojing was hand-picked and recruited by Architectural Design & Research Institute of SCUT Co., Ltd. to be part of a summer intern in the Business Promotion Department.  
此函用于证明于 2021 年 7 月期间，韦淼晶在华南理工大学建筑设计研究院有限公司经营部实习。

Miss Wei Miaojing has demonstrated a strong learning ability by:

主要的实习内容包括：

- Understand Architectural design & Research Institute of SCUT's history, development and business mode.  
了解华南理工大学建筑设计研究院的发展和基本知识
- Deepen knowledge on marketing research and analysis methods.  
详细了解经营部的运作以及市场分析和研究
- Evaluate different kinds of company information, summarize reports and give feedback to local and global architectural design projects.  
对标海内外建筑设计项目，评估各类公司资讯，汇总报告并反馈
- Collate and compile exhibition materials for the 40th anniversary of Architectural Design & Research Institute of SCUT Co., Ltd.  
为华南理工大学建筑设计研究院有限公司整理和编写项目资料

Miss Wei Miaojing works very well in a team and has proven to possess superb research and analytical skills. The internship committee had been impressed by Miss Wei Miaojing's hardwork and dedication.

韦淼晶在此过程中表现出色，很好的完成了全部工作任务，认真勤勉，虚心好学，团队合作。

Architectural Design & Research Institute of SCUT Business Promotion Department strongly recommends Miss Wei Miaojing as she would be a great asset to any global organization.

华南理工大学建筑设计研究院有限公司经营部推荐韦淼晶成为贵公司得力的一员。

(名字) Qingqing Ye  
(职务) Marketing & Operation Dept. Director  
Architectural Design & Research Institute of SCUT Co., Ltd.  
(名字) 叶青青  
(职务) 市场经营部主任  
华南理工大学建筑设计研究院有限公司

